



PANGGILAN KEPADA SEMUA GEREJA & ORANG KRISTIAN UNTUK MERANGKUL, MENGASIHI DAN MEMBERKATI NEGARA INI DENGAN HADIRAT DAN KUASA ALLAH

Dengan menyatukan doa dan tindakan, MyHome adalah ketika kita berada di kawasan kaki lima, sekolah-sekolah, tempat kerja dan memenuhinya dengan doa dan berkat Allah!

BERMULA DIMANA ANDA BERADA

Pilih satu lorong, kawasan, premis, bangunan

BERJALAN SEKELILING

Berdoa agar berkat Tuhan tercurah ke atas tempat itu dan orangnya

KENALI

Orang-orang di sekeliling anda

MENAWARKAN PERTOLONGAN

Kepada yang memerlukan

MENCATAT PERKEMBANGAN

Untuk doa dan kaji semula

Kita akan bersama-sama ratusan gereja/kelompok dan ribuan individu untuk memanggil syurga ke bumi bagi perubahan yang nyata dan berkekalan untuk komunita kita.

MENGAPA?

Malaysia MyHome adalah tentang orang Kristian yang merangkul bangsa ini sebagai tanah air kita dan mencari 'kedamaian dan kemakmuran bagi kota ini'. Melalui doa, kita mampu mengalahkan kuasa kegelapan dan jalan-jalanan dan menanam benih untuk transformasi. Saat gereja melangkah keluar, ia akan melepaskan Yobel dan menghampiri nubuatan Tuhan untuk menebus tanah air ini bagi Allah kita.

Yesus memenuhi misi ini dengan berjalan di Galilea dan Yerusalem bersenjatakan dengan doa dan tindakan. Hasilnya terjadilah pemulihan hidup, dampak kepada komunitas dan Tuhan dimuliakan. Kerajaan-Nya ada di bumi seperti juga di sorga. Yesus berkata, "pergi". Saat kita mentaatinya, kasih-Nya menjadi nyata dan setiap orang yang memerlukan akan menemukan-Nya.

"...Usahakanlah kesejahteraan kota ke mana kamu Aku buang, dan berdoalah untuk kota itu kepada TUHAN, sebab kesejahteraannya adalah kesejahteraanmu." -Yeremia 29:7

MULAILAH!

1. Lawatlah laman Facebook kami, daftarkan diri anda, kelompok atau gereja.
2. Pergilah ke jalan-jalanan/ komunitas secara mingguan.
3. Jurnal – tentang pengalaman anda dan jawapan kepada doa.

Marilah kita menjadi sebahagian daripada transformasi untuk kemuliaan-Nya
- Mulai dengan langkah anda!

NECF
MALAYSIA

FACEBOOK: **MalaysiaMyHome**
EMEL: **myhome@necf.org.my**
TEL NO: **+6 03 7727 8227**